
Henri op bezoek 
De provinciale ALV van het CDA werd druk bezocht, ook de kersverse 
lijstrekker Henri Bontenbal was te gast.
Louise Wijnberg 

In zijn sollicitatiebrief gaf CDA-lijstrekker Henri Bontenbal te kennen alle provincies te 
zullen bezoeken in aanloop naar de Tweede Kamerverkiezingen. Hij voegde de daad 
bij het woord en bezocht op 12 september als onderdeel van zijn regiotour de provincie 
Utrecht. Ruim honderd CDA-leden uit de hele provincie verzamelden zich in Woudenberg 
en waren benieuwd naar zijn verhaal en hadden de mogelijkheid om vragen te stellen.

Henri: “De reden van mijn voorstel was de kloof die ontstaan is tussen de regio en Den 
Haag en daar moet iets aan gebeuren. Daarnaast zie ik als nieuwe generatie dat de 
oude CDA-waarden uit beeld verdwenen, terwijl deze nog steeds leven en de reden zijn 
waardoor veel actieve CDA’ers in het land hun bed uit komen om zich in te zetten voor 
de samenleving. Je kunt niet achterover leunen, maar moet zelf verantwoordelijkheid 
nemen. We willen terug naar omzien naar elkaar en solidariteit, wat veel CDA-leden ook 
willen.”

Hij beschreef hoe er een belangrijke scheiding is tussen “ik” en “wij”-partijen in een land 
met twee gezichten: de mensen die het goed hadden, kregen het beter en de mensen 
die het niet zo goed hadden, kregen het slechter. Niet alleen in economisch opzicht, 
ook in sociaal opzicht zijn we achteruit gegaan. De individualisering is doorgeslagen. 
Het gaat veel mensen om hun vrijheden en rechten, maar vrijheid bestaat niet zonder 
verantwoordelijkheid. Dat is één van de belangrijkste waarden die CDA’ers bindt.

Europa kwam ook aan bod. “Wat dat betre   hebben we de Unie nodig voor belangrijke 
thema’s als klimaat en immigratie. Daarnaast zijn er ontwikkelingen in China en Rusland 
die het hoofd geboden moeten worden. Wel moet de EU ervoor waken om teveel op de 
stoel van de nationale regeringen te gaan zitten.”

Kritische geluiden klonken ook in de zaal, zo lijkt het alsof de problemen niet opgelost 
worden. Dit is volgens Bontenbal deels te wijten aan de beeldvorming rondom de 
coalitie. “De doelstellingen in het coalitieakkoord waren heel ambitieus, bijvoorbeeld 
op klimaat. Tijdens bijeenkomsten moest ik vaak de € 34 mld. verdedigen die voor 
verduurzaming begroot was.”

We kijken terug op een goede bijeenkomst, waarbij bleek dat de betrokkenheid van leden 
vergroot is door de keuze voor Henri Bontenbal als lijstrekker.
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Wethouder Daphne getrouwd!
Op 21 juli stapte onze wethouder Daphne de Kruif in het huwelijks-
bootje met Mike Boeve. Zij gaat nu door het leven als Daphne Boeve 
- de Kruif. Namens het CDA bestuur wensen wij jullie heel veel geluk-
kige jaren vol liefde toe. 

Schaduwfractie op werkbezoek
Louise en Janneke bezoeken 
regelmatig Woudenbergse 
organisaties, stichtingen en 
verenigingen. Met als doel om 
ons mooie dorp nóg beter te 
leren kennen. 

Lid schaduwfractie CDA Woudenberg 
Janneke Beumer

Op deze manier hebben we veel 
enthousiaste mensen ontmoet, die zich 
inzetten om Woudenberg beter, leuker, 
duurzamer en mooier te maken. Het was 
een goede manier om de diversiteit van 
Woudenberg te leren kennen!

Vorig seizoen bezochten we de 
Voedselbank, Schaatsvereniging, 

Duurzaam Woudenberg, De Kleine 
Schans, de Catharinakerk, Zorgcentrum 
Groenewoude, Oud Woudenberg, en 
Fidelio. Sinds september hebben we 
gesprekken gehad met Jeugdpunt 
Woudenberg en bij Tafeltennisvereninging 
Smash.

Overal werden we goed ontvangen en 
werd enthousiast verteld over het vele 
werk dat er gebeurt. Wat zijn er veel 
mensen die zich, vaak vrijwillig, inzetten 
om Woudenberg een stukje leuker of 
mooier te maken. Naast de positiviteit 
hee   ook iedere organisatie te maken 
met uitdagingen. Het is goed dat die ook 
gedeeld worden in de fractie.

De komende tijd willen we absoluut 

doorgaan met onze bezoeken, er zijn 
nog zoveel organisaties, stichtingen, 
verenigingen te gaan! Als u ideeën voor 
ons hee  , dan horen we het graag. 

Contact met inwoners blijft leuk
Dat CDA Woudenberg nu een 
coalitiepartij is, betekent 
niet dat de twee Raadsleden 
Michel Hardeman en Jan 
Bessembinders rustig achterover 
leunen. Integendeel! “Inwoners 
weten ons te vinden.”

Het was even wennen: zaten Michel 
Hardeman en Jan Bessembinders in 
de vorige Collegeperiode nog in de 
oppositiebankjes; nu zijn ze deel van de 
coalitie en hebben ze met wethouder 
Daphne Boeve – De Kruif een lijntje 
naar het College van Burgemeester 
en Wethouders. Is dat nou anders, 
coalitiepartij zijn? “Wat erg mooi is, is dat 
we mee hebben mogen schrijven aan het 
collegeprogramma”, antwoord Michel. 
“Dat zijn de doelen die de gemeente de 
komende vier jaar voor zichzelf hee   
gesteld. Je kunt als coalitiepartij zo direct 
je punten inbrengen en als oppositiepartij 

is dat een stuk lastiger. Dus ja: dat is wel 
heel anders dan in de vorige periode.” Als 
oppositieleden kwamen Jan en Michel 
wel eens fel uit de hoek en dienden ze 
fl ink wat moties en amendementen in 
om hun punten kracht bij te zetten. Ook 
gingen ze langs deuren om te fl yeren als 
inspraak van inwoners bij belangrijke 
besluiten in hun ogen niet goed was 
geborgd. Daar zijn de twee nu ongetwijfeld 
een stuk voorzichtiger in? “Ja en nee”, 
denkt Jan. “De meeste punten uit ons CDA 
verkiezingsprogramma zien we terug in 
het Collegeprogramma, dus daar hoeven 
we wat minder hard voor te werken. 
Maar tegelijkertijd moeten we fl ink aan 
de bak om een aantal van die punten 
te verzilveren. Goed voorbeeld is het 
beperken van de overlast door de N224: 
daar zijn we afhankelijk van samenwerking 
met de Provincie Utrecht. We schakelen 
vaak met inwoners rond de N224 én de 
N226 om hun mening te vragen, om te 
overleggen en om te laten zien dat we 

onverminderd met die weg bezig zijn. En 
datzelfde doen we richting onze CDA-
collega’s in de Provinciale Staten en de 
regio Amersfoort. Die moeten ook weten 
wat er bij ons speelt, zodat we samen 
sterker staan.”

De twee lokale CDA-ers gaan prat op hun 
lokale contacten met inwoners: is daar nog 
wat in veranderd? “Gelukkig niet”, lacht 
Michel. “Inwoners weten ons te vinden 
en we gaan maar wat graag met hun 
informatie aan de slag.” Jan: “Heel eerlijk? 
Ik zie dat het aantal spontane vragen van 
inwoners juist toeneemt en ik doe m’n best 
om die allemaal eerlijk en actief te woord 
te staan. Soms hoort daar een ‘nee’ bij, 
dat is helaas niet anders. Mensen snappen 
dat ook prima als je hen dat uitlegt. Maar 
onderaan de streep ben ik blij dat het voor 
inwoners niet uitmaakt of je nou in het 
College zit of niet: contact met inwoners 
maakt het Raadswerk leuk!”


